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Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
12.11.2024. Nr.13 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 12. novembrī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024. gada 12. novembrī plkst. 15:19 
Sēde slēgta plkst. 16:31 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Aivars Priedols, Andris Jefimovs, Andris Jankovskis, Laila 
Roga, Linards Tiļugs. 
Attālināti: Aivars Galeckis. 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Līga Lasmane, Ģirts Osis. 
Attālināti: Aigars Evardsons, Madara Lagzdiņa, Inga Ratniece, Sanita Dejus, Kristīne 
Kopštāle. 
 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs. 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante. 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Audioieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Informatīvais ziņojums par 9. un 12.klases skolēnu tālākizglītības izvēlēm.  

2. Par pašvaldības viedokli par apspriešanā nodoto Izglītības ministrijas sagatavoto 
informatīvo ziņojumu “Par pedagogu atalgojuma finansēšanas modeli "Programma 
skolā"” Projekta ID 24-TA-2782 (https://tapportals.mk.gov.lv/legal_acts/57d71df6-
ae1d-447b-ae99-3f91edef4a90) . 

 

 

http://www.dkn.lv/


Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  Izskatīt 2.jautājumu kā pirmo. 
 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  - 
 
 
 
 
 
  

6 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Aivars Galeckis) 
 
 

Komitejas loceklis Aivars Priedols nebalso, jo nav reģistrējies 

sēdei. 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 

 

2.§ 
Par pašvaldības viedokli par apspriešanā nodoto Izglītības ministrijas sagatavoto 

informatīvo ziņojumu “Par pedagogu atalgojuma finansēšanas modeli 
"Programma skolā"” Projekta ID 24-TA-2782 

(https://tapportals.mk.gov.lv/legal_acts/57d71df6-ae1d-447b-ae99-3f91edef4a90) . 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 00m 58s 

Andrejs Radzevičs  - Ziņo par apspriešanā nodoto Izglītības un zinātnes 
ministrijas sagatavoto informatīvo ziņojumu “Par pedagogu 
atalgojuma finansēšanas modeli "Programma skolā"”; 

- Sniedz komentārus par informatīvajā ziņojumā pausto; 
- Izsakās par skolu pieejamības principiem un modeļiem. 
- Aicina Līgu Lasmani sniegt papildus ziņojumu. 

 
Līga Lasmane 

 
- Informē par investīcijas fondu un norādi uz nepietiekamu 

skolēnu skaitu Nīcas vidusskolas klasēs; 
- sniedz savu redzējumu un skaidrojumu par esošo situāciju. 
- sniedz informāciju par skolēnu skaita samazinājuma 

tendenci Rucavas un Dzērves pamatskolās. 
- informē par Krotes Kronvalda Ata pamatskolas skolēnu un 

lokācijas situāciju. 
- rezumē par Izglītības un zinātnes ministrijas atbalstu un 

prasībām. 

 
Laila Roga 

 
- Izsakās par Izglītības un zinātnes ministrijas atbalsta plānu 

un apdraudējumu skolām; 
- Vērš uzmanību uz transporta tīkla sakārtošanu skolēnu 

pārvadājumiem. 
- izsakās par valstī noteikto - iekļaujošo izglītību, kas būtu 

jāņem vērā. 



- izsakās par izglītības programmu realizēšanu un 
finansējumu. 

 
Andrejs Radzevičs 
 

 
Izsakās par atbalsta modeli skolām, jo nav stingri noteikts 
pieejamības skolas statuss.  

 
Līga Lasmane 
Andrejs Radzevičs 

 
Sniedz komentārus par sarunām ar Izglītības un zinātnes 
ministrijas pārstāvjiem un pauž, ka pašvaldības izteiktais netiek 
ņemts vērā. 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumu:  

- Neatbalstīt informatīvo modeli.  
- Sagatavot iebildumus ņemot vērā komitejas sēdē izteiktos viedokļus:  

1. Nav normatīvā akta par pieejamības skolām;  
2. Nav līguma projekta par īpašo līgumu nosacījumiem;  
3. Nav detalizēta teritorijas izvērtējuma;  
4. Nav konsekvences ministrijas rīcībā;  
5. Nav pabeigtas sarunas ar ministriju. 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  - 
 
 
  

6 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Aivars Priedols) 
 
Aivars Priedols savu balsojumu nodod mutiski – “PAR”  

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Galeckis) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
 
 
  

7 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs, Aivars 
Priedols) 
 
Aivars Priedols savu balsojumu nodod mutiski – “PAR”  

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Darba kārtības jautājums "Par pašvaldības viedokli par 
apspriešanā nodoto Izglītības ministrijas sagatavoto 
informatīvo ziņojumu “Par pedagogu atalgojuma 
finansēšanas modeli "Programma skolā"” Projekta ID 24-TA-
2782 (https://tapportals.mk.gov.lv/legal_acts/57d71df6-ae1d-
447b-ae99-3f91edef4a90)." izskatīts ar priekšlikuma 
atbalstīšanu. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 43m 12s 



 
 

Komitejas loceklis Aivars Priedols plkst.16:04 dodas prom no komitejas. 

 

1.§ 
Informatīvais ziņojums par 9. un 12.klases skolēnu tālākizglītības izvēlēm. 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 46m 00s 
 

Līga Lasmane  - Informatīvi ziņo par  9. un 12.klases skolēnu 
tālākizglītības izvēlēm. 

- Demonstrē prezentāciju, kas ietver informāciju par 
aptaujas rezultātā gūtajiem rezultātiem. 

 
Andrejs Radzevičs 
Laila Roga 
Linards Tiļugs 
 

 
Izsakās pozitīvi par organizēto Izglītības pārvaldes 
aptauju. Ir gūts priekšstats par esošo situāciju. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai Izglītības pārvaldes  ziņojumu par 9. un 
12.klases skolēnu tālākizglītības izvēlēm. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 09m 04s 

 
 
 
Komitejas  priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
   21.11.2024. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
       21.11.2024. 
 


